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Aanwezig: 

Russel Elford 

Annie Dolstra 

Willem Meijer 

Henk de Vries 

Marco van der Velde 

Anja Koehoorn 

Suzanne Gene 

Karin Peeters 

Elly Claus 

Peter Eekhof 

Amarens Rorije 

Herman Pieter Klaster 

Eelco van der Heide 

Nynke Bijstra 

 

M.k.a.: 

Hans De Jong 

 
  

Wat is het doel van deze klankbordgroep?  
De gemeente geeft een toelichting op de nieuwe ontwikkeling van de schoollocatie aan De Boenders; 

waarom is deze locatie naar voren gekomen, op welk punt staan we nu en waar willen we naartoe.  

Deze klankbordgroepbijeenkomst is bedoeld ter voorbereiding op de omgevingstafels. Het idee is om 

met het dorp na te denken over de ontwikkeling van het IKC. Welke kansen zijn er, welke zorgen zijn 

er en wat is het gewenste resultaat. Uiteindelijk ontstaat er een visie. De school is niet aanwezig 

aangezien deze op verzoek van de gemeente een eigen klankbordgroepbijeenkomst op dezelfde wijze 

organiseert voor de school (directie, leerkrachten, ouders en eventueel kinderen). Op deze wijze 

houden we ieder in zijn/haar eigen rol en brengen we de input van de klankbordgoepen samen bij de 

Omgevingstafel.  

Wat gebeurt er aan de Omgevingstafel?  
De omgevingstafel is een vooroverleg dat zich afspeelt voordat een initiatiefnemer de vergunning 

aanvraagt. Aan de omgevingstafel zitten onder andere de gemeente, de provincie, het Wetterskip en 

diverse adviseurs en experts om het plan te bespreken en voor te bereiden voor een aanvraag 

Omgevingsvergunning. Dit komt tevens voort uit de nieuwe Omgevingswet en is essentieel in de 

projectparticipatie. Gemeente Opsterland kiest ervoor om het dorp (plaatselijk belang en aantal 

inwoners) en de school (directie en adviseur) deel te laten nemen aan de omgevingstafel. Het is goed 

om al in een zo vroeg mogelijk stadium met alle partijen gezamenlijk in gesprek te gaan over de 

plannen. 



Wat is er besproken tijdens deze bijeenkomst  
Vooraf, tijdens het voorstelrondje zijn een aantal vragen gesteld.  

Omgevingstafel verplaatsen naar de avond  

Een van de vragen ging over of de omgevingstafel niet verplaatst kan worden naar de avond. Herman 

Pieter antwoordde dat het lastig is om alle agenda’s op korte termijn in de avonduren beschikbaar te 

krijgen en dat we afhankelijk zijn van de agenda’s van de adviseurs van de provincie, Wetterskip etc.   

Herman Pieter heeft ook uitgelegd dat het niet mogelijk is om alle klankbordleden aan te laten 

schuiven bij de Omgevingstafel. Er komen dan teveel mensen aan tafel te zitten en dat bevordert de 

besluitvorming niet. Aan het eind van deze bijeenkomst is er met elkaar afgestemd wie als 

vertegenwoordiger aansluit bij de omgevingstafgels om namens het dorp de input te leveren. 

Namens het dorp sluiten aan:  

5 maart  

Anja Koehoorn  

Henk de Vries/Willem Meijer  

Karin Petrus  

3 april   

Anja Koehoorn  

Henk de Vries/Willem Meijer  

Peter Eekhof  

Gezien de beschikbaarheid van de vertegenwoordigers houden we de geplande datum en tijdstip van 

de Omgevingstafel aan.  

Tijdslijn  

Er werd ook een vraag gesteld over de tijdslijn. Herman Pieter heeft aangegeven dat het nu nog lastig 

is aan te geven wanneer het IKC klaar is. Er zijn aspecten welke tijd kosten voorbeeld is de afwijking 

van de rode contouren. De provincie is hierbij betrokken en vandaar de inrichting van 

Omgevingstafels. We willen hiermee zorgen dat er een plan wordt gemaakt waarop de provincie geen 

bezwaren heeft zodat deze in de planprocedure snel door kan en geen discussie achteraf ontstaat (dit 

was in de voormalige planprocedures vaak het geval). Ander risico kan nog zijn ecologie, afhankelijk 

waar je gaat bouwen. Dit moet dan nog nader worden onderzocht o.b.v. de gekozen locatie. In het 

artikel in de GrootSa! is een datum aangegeven: eind 2028. We wordt de oproep gedaan vanuit de 

aanwezigen om vooral de voortgang erin te houden en snel opvolging plaats te laten vinden.  

Programma van Eisen  

Er werd ook een vraag gesteld over het beschikbaar stellen van het Programma van Eisen. Nog niet 

alles is bekend. Wat we weten is:  

1. Er moet nog een PvE worden opgesteld voor de school. De normen vanuit de VNG worden 

aangehouden voor het ruimtebeslag en de leerlingenprognoses over 10 jaar is hiervoor 

maatgevend. Zoals het nu lijkt is het schoolgedeelte wordt gebaseerd op 101 leerlingen, dit 

betekent ca. 708 m2. De ruimte voor de omgeving zowel openbaar als schoolterrein komt 

daar nog bij.   

2. Kinderopvang heeft nu 1 lokaal. Dit moet nog worden uitgewerkt voor de nieuwe situatie.  

3. V.w.b. het parkeren; dit zoeken we nog uit o.b.v. de uiteindelijke inrichting van het terrein.  

 

 



Wat leeft er in het dorp als het gaat om de locatie/omgeving van de school en de 

Boenders?  
Na de voorstelronde en een uitleg van Herman Pieter over proces gingen de 

klankbordgroepleden middels een werksessie aan de slag met de thema’s: welke kansen/zorgen 

zijn er en wat is het gewenste resultaat.  

 

Genoemd werd:  

• Thema's zorgen:  

Veiligheid & gezondheid -> Aspecten zoals sociale veiligheid (toezicht), Zendmast, Fijnstof 

(Boenders), routing Tjerkeleane (verlichting).  

Verkeer & ontsluiting -> Drukken Boenders en kruising, Aansluiting op dorpskern, Parkeren op 

ongewenste plekken, veilige aansluiting op Boenders.  

Respect voor omgeving -> Op gepaste afstand van de woningen, Natuurwaarden behouden, 

geen druk op Paradys.  

Uitstraling & beleving -> Parkeren op afstand, geen lelijk gebouw, realiseren van autoluwe 

zone.  

• Thema's kansen:  

Omgeving maximaal benutten -> Combinatie tussen sport en school / Combinatie sport, spel, 

energie en bos / Duurzamer en financieel voordeel door samenwerking / educatie in het 

groen. Voorkeurslocatie is tegen de sportvelden aan en is gemerkt als unanieme kans. 

Aansluiting omliggende dorpen -> Dorpsentree kwaliteit / Fietsrouting naar alle dorpen moet 

goed zijn / Verplaatsen bushalte / tunnel / stimuleren fiets / nieuwe verlichting op routing.  

Oude/nieuwe locatie school -> Dicht bij sportcomplex / meer speelruimte / flexibiliteit bij-

rond  gebouw / oude locatie benutten voor inbreiding / verleiden tot visie woningbouw / 

Bushalte op Paradys. 

Toekomst dorpstuin -> Dilemma hoe hiermee om te gaan. Deze is nu bij de school en hier 

houden en centraal of juist mee verplaatsen en combineren met educatie. Vraagstuk om later 

in planproces op te lossen. 

• Resultaten:  

Tijdlijn -> voortgang en nu doorpakken / Duurzaam, groot genoeg, spelen en leren / 

transparant proces / mooi bos, wandelen en fietsen recreëren / Kansen samenwerking / 

Energie samen optimaal / Verkeer-ontsluiting / Meest duurzame (sport/spelen/groen) school 

van Friesland.  

• Parkeerschijf:  

Vraag om Omgevingstafels naar de avond -> Dit wordt niet aangepast / Verzoek om meer 

informatie over PvE / ruimtebeslag van de gewenste ontwikkeling (school met nodige 

openbare ruimte).  



Wat is er verder nog besproken?  

Één van de bewoners kon niet aanwezig in verband met een vakantie. Deze heeft voorafgaand input 

aangeleverd aan de gemeente en is met de groep gedeeld en afgewogen ten opzichte van de 

uitkomsten van de werksessie. Er komt een webpagina op de website van de gemeente waarop we 

alle beschikbare en voor inwoners relevante informatie plaatsen. Inwoners van Langezwaag e.o. 

kunnen voor informatie naar deze website worden verwezen. Zodra deze pagina klaar is, wordt u 

geïnformeerd. Afgesproken wordt om de communicatie gelijktijdig en eenduidig te laten verlopen. De 

gemeente regisseert dit en werkt dit uit met de betrokken PB’s en schoolbestuur. Er wordt hierbij 

aansluiting gezocht bij de reguliere communicatiemomenten. 

 

Foto’s Flip-overs: 

Gewenste resultaten:  

 



Kansen: 

 



Zorgen: 

 



Vragen / Parkeren: 

 

  
 


